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專 題 報 導

04 2002青出於藍－藍染之美特展活動輯要 ●馬芬妹●

The green originate from the blue :An exhibition record of "The beauty of indigo " .

設計與技術

14 青出於藍I－藍靛紮染技藝研習會成果紀實 ●馬芬妹●

The green originate from the blue : A record of indigo tie-dyeing technique training .

62 漫談電腦提花手織創作 ●黃文英●

Weaving creation by using jacquard loom with computer .

地 方 產 業

30 「三峽早期染布業與今日社區藍染工藝再生」 ●林炯任●

Dyeing industry at San-sha in the early period of last century and the rebirth of its indigo dyeing

today .

44 在地的纖維編織實驗—

「樟平溪流域聚落植物編織的調查及研發」案紀要 ●楊偉林●

A weaving &knitting testing of local fabrics :An investigation and development record  of Tzan-

ping river area's plant weaving & knitting .

70 廣興紙寮現況與未來發展 ●黃煥彰●

Kwan-Hsin handmade paper workshop's present and its futurre .

產 銷 報 導

72 九十、九十一年臺灣工藝產業產品出口貿易金額統計 ●許碧雲●

The export value statistical analysis of Taiwan craft products of 2001 & 2002




